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Geachte mevrouw Kost, 

Hierbij ontvangt u de antwoorden op de schriftelijke statenvragen van de statenfractie van de PVV 
over de aanleg van een weg naar het AZC Zeewolde zoals Ingediend op 20 november 2015. 
Het college van Gedeputeerde Staten heeft de antwoorden op deze vragen vastgesteld op 15 
december 2015. 

Wij verzoeken u de statenleden in kennis te stellen van de vragen en antwoorden. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Gedeputeerde Staten van Flevoland, 
e secretaris, 

drs M.G.E; 

de voorzitter 

ars L Verbeek 
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E.M. Strating 
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P R O V I N C I E F L E V O L A N D 

Schriftelijke statenvragen van de statenfractie van de PVV over de aanleg van een weg naar het 
AZC Zeewolde, ingediend op 20 november 2015, en de antwoorden daarop van het college van 
Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 15 december 2015 (1825030). 

1. Bent u bekend met het adikel "Natuur verhuist voor weg naar AZC" waarover wordt bericht door  
Omroep Flevoland? http://www.omroepflevoland.nl/nleuws/129830/zeewolde-natuur-verhuist-voor- 
weg-naar-azc 

Ja. 

2. In het artikel wordt vermeld dat haast was vereist bij de procedure. Kunt u aangeven of dit besluit 
nog wordt voorgelegd aan Provinciale Staten? Zo ja, waarom heeft u dan al aangegeven dat 
Gedeputeerde Staten zal meewerken? En zo nee, waarom niet? 

Provinciale Staten is op 12 november 2015 geïnformeerd aan de hand van een mededeling (edocsnr 
1807123). Deze staat op de lijst van ingekomen stukken van PS (week 46, nr. 23). 

3. Er is sprake van 3.400m2 natuurcompensatie welke nu zal plaatsvinden bij het Horsterwold. Kunt u 
aangeven op welke exacte locatie dit zal gebeuren en wat de huidige bestemming is van dit gebied? 

Bij de PS-mededeling is een kaart gevoegd met de exacte locatie. De huidige bestemming is 
agrarisch. 

4. Is er onderzoek gedaan of er op de locatie van de aan te leggen weg sprake is van unieke planten-
of dierensoorten? 

Bij het verzoek tot herbegrenzing is een flora- en faunaonderzoek gevoegd, waaruit blijkt dat geen 
sprake is van unieke planten- of diersoorten. 

5. Welke kosten zijn in zijn totaliteit gemoeid met dit besluit en wie gaat dit betalen? 

De kosten zijn voor rekening van de initiatiefnemer. 

6. Bent u het met de PVV eens dat het nooit de bedoeling mag zijn dat belangen van Nededanders 
moeten wijken voorde komst van dit AZC? En zo nee, waarom niet? 

Bij elk besluit, zo ook bij het onderhavige, worden alle relevante belangenafwegingen gemaakt. 


